
 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Spakman, nodig ik u uit voor de 

commissievergadering Financiën en Veiligheid van woensdag 17 oktober a.s.  om 

13.00 uur in de Oude Raadzaal. Met betrekking tot de agenda de volgende 

opmerkingen: 

 

Twee raadsvoorstellen conform 
 

Het voorstel Verhoging limiet langlopende leningen is de vorige vergadering reeds 

door wethouder Dekker aangekondigd. Om de financieringsbehoefte en de 

financieringsmiddelen zo veel mogelijk op elkaar af te stemmen wordt voor 2012 een 

extra mandaat gevraagd van 50 miljoen euro.  

Het voorstel Begrotingswijzigingen 2
e
 kwartaal 2012 betreft een standaard 

technische operatie om begrotingsonrechtmatigheid te voorkomen. 

 

Twee maal ‘Wensen en bedenkingen’ 
 

Er zijn twee collegebrieven binnengekomen waarin B&W u gelegenheid geven om 

wensen en bedenkingen in te dienen. Het betreft het regionaal beleidsplan van de 

politie en de deelname aan een gemeenschappelijke regeling m.b.t. de RUD. Het 

laatste onderwerp hoort inhoudelijk niet in uw commissie thuis, maar het aangaan 

van gemeenschappelijke regelingen wordt ongeacht het onderwerp meestal in uw 

commissie besproken (bijv. Meerstad). De bijlagen bij dit stuk liggen in de visiekast. 

 

De bedoeling van de bespreking van beide stukken is dus dat deze leidt tot een 

gezamenlijke conclusie: wenst de raad als geheel wensen en bedenkingen in te 

brengen en zo ja welke? Als het duidelijk ligt kan die conclusie door de voorzitter 

worden getrokken en meegegeven worden aan het college, ligt het minder duidelijk, 

dan kan via een motie in de raad een uitspraak worden gevraagd. 

 
 

Onderwerp Uitnodiging commissievergadering 17 oktober a.s. 

  

 Leden Raadscommissie Financiën en Veiligheid  

   

   

 

Telefoon (050) 367 77 26 Bijlage(n)  

Ons

kenmerk  

Datum 5 okt 2012 Uw brief van  

Uw

kenmerk  



 
Bladzijde 2 van 2 
Onderwerp  

 

 

 

 

 

 

 

Omdat wij vooralsnog verwachten dat het stuk over de RUD niet tot wensen of 

bedenkingen zal leiden hebben wij dit op de conformlijst geplaatst. Mocht u er toch 

over willen spreken, geeft u dit dan voor 12 oktober door aan de commissiegriffier. 

Omdat het bij het stuk over de politie om een beleidsplan gaat, leek agenderen 

sowieso opportuun.  

 

Vervolg evaluatie Koninginnedag 
 

In uw vergadering van 5 september jl. is een begin gemaakt met de bespreking van 

de evaluatie van Koninginnedag. Omdat de burgemeester voortijdig weg moest, kon 

deze bespreking niet worden afgerond. Afgesproken is toen dat de discussie in 

oktober zou worden voortgezet, in combinatie met de nog te ontvangen evaluatie van 

Noorderzon en de vragen m.b.t. glasgebruik bij dergelijke evenementen. In een 

overleg tussen uw voorzitter en de burgemeester is naderhand duidelijk geworden dat 

de evaluatie Noorderzon / glasgebruik niet op tijd voor deze vergadering zou kunnen 

worden aangeleverd. Beiden hebben toen afgesproken dat de fracties die nog niet 

over dit onderwerp het woord hebben kunnen voeren dat alsnog in oktober kunnen 

doen, maar dat het finale debat plaatsvindt in december, als ook de evaluatie 

Noorderzon c.a. binnen is.  

 

Voortgangsrapportage bezuinigingen 
 

Voor de bespreking van deze 6
e
 voortgangsrapportage was in september geen tijd 

meer. Besloten is toen om dat in oktober alsnog te doen, en dat de wethouder dan 

komt met een update. Deze update is nog niet binnen, maar wordt volgende week 

verwacht. We stellen voor om ondanks het niet halen van de deadline dit punt te 

laten staan, omdat er in november geen reguliere F&V-vergadering is (alleen 

begroting). De door het presidium gewenste bespreking van deze rapportage in de 

andere raadscommissies kan dan wel in november plaatsvinden. 

 

Onderzoek DaFinci en Plan van aanpak Control 

 

Deze beide documenten zijn op de tkn-lijst geplaatst, omdat ze uitvoerig in het 

auditcommittee aan de orde zijn geweest (zie de u toegestuurde verslagen). In beide 

gevallen heeft dat geleid tot een positief oordeel. Wij zien in de stukken vooralsnog 

geen aanleiding tot politieke discussie. Met betrekking tot DaFinci wijs ik u wel op 

de speciale bijeenkomst op woensdag 10 oktober a.s. om 13.00 uur in de Oude 

Raadzaal, naar aanleiding van de motie waarin het auditcommittee gevraagd wordt 

een onderzoek te doen naar de voortgang van de implementatie van DaFinci. U krijgt 

dan informatie over hoe DaFinci nu loopt. Afhankelijk van de vraag of die informatie 

als voldoende wordt ervaren zal het auditcommittee besluiten of er nog een extern 

onderzoek moet worden uitgevoerd. Het is dus belangrijk dat u allemaal komt! 

 

Met vriendelijke groet, namens de voorzitter, 

Wolbert Meijer, commissiegriffier  


